
 

15th Apr 2021 

 

 

To: AKMMeadville Electronics (Xiamen) Co., Ltd. Printed Circuit Board Customers 

 

Re: Statement on California Proposition 65  

 

 

Dear Valued Customers: 

 

California Proposition 65, officially known as the Safe Drinking Water and Toxic Enforcement 

Act of 1986, requires businesses to provide warnings to Californians about significant 

exposures to chemicals that cause cancer, birth defects or other reproductive harm. The current 

Proposition 65 list can be found on the California’s website ( https://oehha.ca.gov/proposition-

65/proposition-65-list ). This regulation applies to exposures that occur at home and at work. 

 

AKMMeadville Electronics (Xiamen) Co., Ltd., and all its wholly owned subsidiaries (1), is a 

“build to print” manufacturer that builds unpopulated printed circuit boards (bare boards) that 

are specified by our respective customers. Bare boards manufactured by us will assemble to a 

specific product after multiple downstream processing. Our bare boards will not provide 

significant opportunity for either exposure or release under normal usage of these kinds of 

product. Therefore, our bare boards are not applicable to California Proposition 65. 

 

Should there be any queries over the aforementioned information, please contact your 

AKMMeadville Electronics (Xiamen) Co., Ltd. Representative(s) accordingly. 

 

 

 

Yours sincerely, 

 

_______________ 

Wendy Yao  

Manager, Quality & EHS Department 

AKMMeadville Electronics (Xiamen) Co., Ltd. 

 

 

 

 

 

 
 

(1) Wholly owned subsidiaries include, but not limit to Meadville Technologies Co., Ltd., Guangzhou Meadville Electronics Co., Ltd., 

Shanghai Meadville Electronics Co., Ltd., Shanghai Meadville Science & Technology Co., Ltd. 

https://oehha.ca.gov/proposition-65/proposition-65-list
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2021年 04月 15日 

 

 

致：安捷利美维电子（厦门）有限责任公司印刷电路板客户 

关于:  加州65法案声明 

 

 
 

尊敬的客户： 
 

 

加州65法案，正式名称是美国加州1986年发布的《安全饮用水和有毒物质实施法》，加州65法案要

求企业向加利福尼亚居民发出警告，告知他们大量接触会导致癌症，先天缺陷或其他生殖毒性的化学物

质。最新的65号提案清单可以访问加州网站获取 ( https://oehha.ca.gov/proposition-65/proposition-

65-list )。 此法规适用于在工作或居家生活中会与人体产生接触的产品 

 

安捷利美维电子（厦门）有限责任公司，及旗下全资子公司(1)，作为“按图制作”的生产商，是按照

客户指定要求生产未贴件的印刷电路板（光板）。我司生产的光板经下游多次加工组装成为特定的产品。

在此类产品的正常使用过程中，光板不会与人体产生直接接触，同时也不会释放加州65法案所列的化学

物质。因此我司生产的光板不在加州65法规的管控范围。 

 

若贵司对此信息有任何疑问，请联系贵司之安捷利美维电子（厦门）有限责任公司代表。 

 

 

 

此致 

 

_______________ 

姚红利 

经理，质量&环境健康安全部门 

安捷利美维电子（厦门）有限责任公司 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

(1) 旗下全资子公司，包括并不限于美维科技有限公司，广州美维电子有限公司，上海美维电子有限公司，上海美维科技有限公司。 
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